



IFK ÖRBY HUVUDSTYRELSE PROTOKOLL

Protokoll nr: 2024-02

Datum: 2024-05-07

Tid: Kl. 18.00

Plats: Örbyhallens Cafeteria

Närvarande: Margareta Skarnehall (MS)
Malin Söderberg (MSö)
Tilda Larsson (TL)

Martin Torpling (MT)
Per Johansson (PJ)
Stefan Collstedt (SC)

Peter Skantz (PS) suppl.
Oskar Golob (OG) adj.

Magdalena Herbertsson (MH) suppl.

Ej närvarande:

1. Mötets öppnande: Mötet öppnades av vice ordförande MS innan det togs över av MT, MT valdes sedan till att justera dagens protokoll.

2. Föregående mötesprotokoll: Föregående mötesprotokoll genomgicks, godkändes och lades till handlingarna.

3. Rapporter:

a) Ekonomi: Föreningens ekonomiska läge i dag är att på vårt konto finns det 492 181,93 kr.
På Örby Arena ABs konto finns den 14 februari 913,95 kr.

b) Anläggning:

- Christer H kommer och kollar kostnaden på en renoverad panna för att ersätta befintlig.
- Kommunen lagar staketet mellan konstgräs och gräs.
- Lilla gräsplanen har fel mått, ny linjering med rätt mått ska Stefan fixa.
- Veteranerna ska laga målen på nästa onsdagsträff.
- Gamla konstgräset som ligger vid grusplanen kommer kunna säljas.
- Två nya 11-manna mål behövs till konstgräsplanen och två nya 9-manna mål behövs till Statheden, MS tar fram prisförslag.
- Vid nästa möte ska det beslutas om det ska byggas ett byggplank med hjälp av Naturvårdslaget.

c) Fotbollsektion

- dam:
 - Inget att rapportera

d) Fotbollsektion

- herr:
 - Inget att rapportera

e) Fotbollsektion

- ungdom:

Victor Larsson från ungdomssektion närvarade och informerade:

 - Kamratcupen - planering pågår.
Få flicklag är anmälda. Dessvärre är cupen förmodligen placerad på fel dag (6 juni), i år 2024 blir det inför långhelg.
 - Ungdomssektionen kommer börja med att dela upp mötet baserat på matchmiljö, för att kunna utveckla diskussionerna och utveckla samarbete mellan lagen.
 - Styrelsen skall kalla P14 till föräldramöte. VL återkommer med förslag på datum från föräldrarna.
 - GDPR - laget.se, Fotbollsförbundets riktlinjer VL kollar på detta.
 - Fotboll för de minsta (födda 2018) skall kommuniceras ut på facebook. Lappar ut till förskolor.

5. Årsplan

- Broddsregister skall lämnas in maj varje år

6. Övriga frågor

1. Ravelli - försäljningen är avklarad. Vid nästa möte utvärderas hur många som har köpt sig fria samt om kostnaden för det (400 kr) är rimlig.
2. Klubbkollen - med hjälp av Klubbkollen vill styrelsen och ungdomssektionen bedriva ett kvalitetsarbete för att certifiera och strukturera upp föreningen.
3. Gothia - 2 lag är idag anmälda, G16 & G17. Diskussion förs kring om vi ska dra ut ett lag, eller ändra åldersklassen till G17 & G18. G17 kommer att åka. Stina & Arvid ansvarar för detta. Vill inte Stina & Arvid ha detta kommer Klas åka. I andra hand åker ett G18 lag.
4. Föreningsgemenskap - hur kan vi bygga ihop föreningen så att det inte skapas en vi och ni känsla. Ungdomsledare kan

kontakta seniorledare för att få hjälp av spelare/ledare som kommer ner som förebilder och som visar att vi ställer upp för varandra och tillhör samma förening.

5. Pre-Gothia är under planering.

7. Beslutsärenden

1. Policies och information
 - Styrelsen beslutar att skicka ut informationsbrev till föräldrar och ledare med IFK Örbys förväntningar, samt IFKs referensram för barn- och ungdomssektionen.

8. Mötets avslutning Nästa möte kommer att äga rum den 28 Maj kl. 18.00.
TL ansvarar för fiket. Kl. 21.20 avslutar MT dagens möte.

Vid protokollet

Justeras



Tilda Larsson



Martin Torpling, ordf.